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ZÁPIS Z 5. SCHŮZE SK RVŠ 

(STÁLÉ ZASEDÁNÍ 2021-2023) 

14. 5. 2021, distančně (MS Teams) 

 

Přítomni: 25 

 

Delegáti a delegátky: 15 

Anna Soldánová /JAMU/, Damir Solak /MUNI/, Dominik Šípoš /UHK/, Evariste Boj /SLU/, 

Jan Bavlovič /UNOB/, Luboš Staněk /MENDELU/, Lukáš Lang /JČU/, Martin Horváth /VUT/, 

Michal Farník /ČVUT/, Michal Kořínek /VŠB-TUO/, Michal Nguyen /UPOL/, Miroslav Hala 

/VŠCHT/, Petr Kříž /UJEP/, Vlastimil Braun /ŠAVŠ/, Vojtěch Cibulka /AMU/ 

 

Náhradníci a náhradnice s hlasovacím právem: 5 

Emma Hanzlíková /VŠUP/, Jiří Šlapák /UPCE/, Josef Šváb /AAVŠ/, Kateřina Grygarová /UK/, 

Radek Martiník /ČZU/ 

 

Náhradníci a náhradnice s hlasem poradním: 3 

Diana Hodulíková /VUT/, Mariana Hanková /VŠCHT/, Martin Krupa /UJEP/ 

 

Hosté: 2 

Patrik Švančara /ČAD/, Michal Zima /NAÚ/ 
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1. ZAHÁJENÍ 

Předseda komory zahájil 5. schůzi a přivítal přítomné. Zkonstatoval usnášeníschopnost a 

obeznámil členy s programem jednání. 

 

Usnesení č. 1: SK RVŠ schvaluje program 5. schůze.  

PRO: 17 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

 

2. SCHVÁLENÍ ZÁPISU ZE 3. SCHŮZE 

Plénu byl dvou týdnech od zasedání zaslán zápis ze 4. schůze SK RVŠ, připomínky byly 

zapracovány.  Předseda požádal o schválení zápisu. 

 

Usnesení č. 2: SK RVŠ schvaluje zápis ze 4. schůze SK RVŠ.  

PRO: 18 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

  

3. INFORMACE Z PŘEDSEDNICTVA SK RVŠ  

Předseda Michal Farník informoval o jednání Předsednictva SK RVŠ. Zápis z Předsednictva 

byl zaslán plénu SK RVŠ. Informoval o následujících bodech: 

 

Organizace komory: 

• Zrušení účtu na Capsa.cz z důvodu plného přechodu na Microsoft Office. 

• Výzva k nominacím do Výboru CJO → pracovní skupina uměleckých škol má na 

zodpovědnost soutěž o vytvoření sošky CJO. Do Výboru CJO se bude volit v průběhu 

tohoto zasedání. 

• Pokračují přípravy pro vypsání výběrka webu SK RVŠ. 

 

Návrat studentů do škol 

Předseda informoval o obnovení veškeré výuky pod podmínkou testování (od 24.5.2021). 

 

Očkování „akademických pracovníků“ 

Od 3.5.2021 došlo k umožnění registrace vysokoškolským pedagogům. Problém s formulací 

nařízení MZdr a MŠMT. Předsednictvo SK RVŠ zaslalo stanovisko k vyjasnění Studentským 

komorám AS na jednotlivých univerzitách s ohledem k problematice doktorandů 

s pracovněprávním vztahem, kteří jsou nezbytně potřební k zajištění výuky. K tomuto 

stanovisku obdržela SK RVŠ velice pozitivní ohlasy z jednotlivých univerzit, ve kterých se 

zástupci zmiňovali, že jim stanovisko SK RVŠ pomohlo při diskusích o doktorandech a 

očkování. 



 

Ovocný trh 5, 116 36 Praha 1, Česká republika | mail: skrvs@skrvs.cz | www.skrvs.cz | facebook.com/skrvs  

 

Dotazník o doktorském studiu 

• Vyplněnost 50 % (k 14.5.2021) 

• Velice nízká návratnost z UK (dotazník vyplněn jen ze 3 fakult) 

 

Schůzka na MŠMT nad Programovým prohlášením 

• 18.5.2021 naplánována schůzka SK RVŠ se zástupci MŠMT včetně ministra Plagy a 

náměstka Dolečka 

• Delegace: členové předsednictva (Michal Farník, Martin Horváth, Michal Říha, 

Miroslav Hala, Mariana Hanková + Damir Solak online) 

 

To Do list 

• Příprava výjezdního zasedání v Olomouci – 18.6.2021 v Olomouci. 

o Michal Nguyen (UPOL) podal informace o ubytování a zázemí k jednání SK 

RVŠ, teambuildingových aktivitách (Pevnost poznání – science centrum 

UPOL), slavnostní přednáška (Tomáš Lebeda), sobotní program je hlavně 

jednací. Bližší program obdrží delegáti e-mailem.  

 

Předseda se poděkoval za aktivitu při organizaci výjezdního zasedání. Následně požádal o 

schválení usnesení. 

 

Usnesení č. 3: SK RVŠ schvaluje změnu termínu následujícího zasedání z 4.6.2021 na 18. 

– 20.6.2021. Toto zasedání bude výjezdní a bude se konat na půdě Univerzity Palackého 

v Olomouci. 

 

PRO: 18 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

 

M. Farník se poděkoval za schválení, sdělil, že se na všechny těší a požádal, aby pokud to 

bylo možné, dorazilo na výjezdní zasedání co nejvíc zástupců SK RVŠ. 

 

Další záležitosti: 

• Schůzka participativní skupiny pro reformu pregraduální přípravy učitelů. 

• Komunikace se SK RVŠ alumni – bližší informace předseda podá po prvním setkání. 

• Výzva k zapojení do předsednictví ČR v Radě EU – informace jsou ve FB skupině SK 

RVŠ.  

 

Předseda vyzval k dotazům, připomínky ani dotazy nikdo neměl. Následně požádal o 

schválení usnesení. 
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Usnesení č. 4: SK RVŠ bere na vědomí informace z Předsednictva SK RVŠ. 

PRO: 18 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

 

4. INFORMACE Z PŘEDSEDNICTVA RVŠ 

M. Farník podal informace z jednání Předsednictva RVŠ (pozn.: podrobný zápis z jednání 
Předsednictva posílá Agentura RVŠ všem členům na e-mail). 

• Očkování „akademických“ pracovníků. 

• Příprava Programového prohlášení RVŠ. 

• Projednávání Rozpočtu RVŠ v EK a Předsednictvu RVŠ – rozpočet SK RVŠ byl na 
jednání schválen. Schvalování rozpočtu RVŠ bylo přesunuto na další měsíc. 

• Vyjádření UP RVŠ k očkování THP a doktorandů bez zaměstnaneckého poměru. 

 

D. Solak doplnil, že byl na jednání EK RVŠ, na kterém byli přítomní také P. Kříž a E. Boj. Na 
jednání se přišlo na to, že několik soukromých škol nemá zaplacené členské příspěvky. Byl 
dán podnět na LK RVŠ k jednání ohledně vymáhání těchto poplatků. Dále bylo zjištěno, že 
Univerzitou Karlovou byla stržena částka 150 000 Kč, které byly určeny pro RVŠ, a to dostala 
Agentura RVŠ také k vymáhání, aby tyto peníze dostala zpátky. Poslední věc, kterou zmínil, 
byla informace ohledně částky ve výši přibližně 5000 Kč, která byla stržena SK RVŠ na 
sociální fond, přičemž po diskusi s předsedkyní EK a Agenturou RVŠ došlo k tomu, že tato 
částka bude SK RVŠ vrácena, jelikož byla stržena neoprávněně. V rámci dotazů se několik 
zástupců ptalo, jestli mezi dlužníky z řad VŠ, patří některá z přítomných vysokých škol, na 
co M. Farník uvedl, že šlo většinově o školy, které již přestaly být členy RVŠ.  

 

5. INFORMACE Z KOMISÍ A PRACOVNÍCH SKUPIN 

 

PRASK ZZ: D. Solak promítl a okomentoval prezentaci z 80. Board meetingu Evropské 

studentské unie. Na tomto meetingu byla čtyřčlenná delegace SK RVŠ ve složení: K. 

Grygarová (UK), D. Hodulíková (VUT), L. Říhová (MUNI) a D. Solak (MUNI). Akce se konala 

3. – 7.5.2021 prostřednictvím online konference. Proběhla tam např. debata o duševním 

zdraví studentů v jednotlivých zemích napříč Evropou. Proběhla předvolební debata na 

volební pozice – Martin Hammerbauer byl znovuzvolen do Výkonného výboru.  

 

Obsahové záležitosti jednání: 

• Plan of Work: digitalizace, rovnost, inkluzivita, udržitelnost, internacionalizace 

• Microcredentials: certifikáty ze zkrácené/upravené verze běžných kurzů, 

předmětů či studijních oborů by měly být součástí veřejného vzdělávání, nabízené 

i uznávané univerzitami 

• Students‘ Rights Charter: adekvátní odměna během praxí/stáží 

• Internalisation at home: důraz na dostatek prostředků pro mobility 
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D. Solak následně informoval o dalších akcích a aktivitách jako např. ESC v Německu, Board 

Meetingu v ČR ve druhé polovině 2022 (zatím pořád v diskusi s ohledem k tomu, že ČR bude 

předsednickou krajinou Rady Evropské unie) a o projekty týkající se inkluze na VŠ. Další 

záležitosti ze skupiny PRASK ZZ:  

• článek v newsletteru ESU 

• natáčení podcastu „NextNormal“ s Laurou z výzkumného týmu DHBW Karlsruhe, 

který podcasty pořádá – diskutovalo se o vzdělávání v časech COVID-19, o tom, co 

to znamená pro VŠ vzdělávání a jak situace zasáhla studenty nebo také o tom, jak 

se studenti zapojovali např. do pomoci ve zdravotnictví; zástupci ze SK RVŠ (J. 

Bavlovič, L. Lang, D. Solak) 

• byly zaslané ekonomické podklady SK RVŠ pro ESU, které byly zaslané s více 

než měsíčním předstihem 

• D. Solak se bude účastnit na zasedání ESN Czech Republic 

 

KDS: M. Hanková informovala o diskusi v KDS ohledně očkování doktorandů. Ke konferenci 

Eurodoc informovala o získaní záštity z MŠMT a o tom, že zatím potvrdili osobní účast 2 

zahraniční speakři.  

 

PRASK PR: M. Tesařová informovala o plánované schůzce skupiny pro PR v dalším měsíci. 

Aktuálně se řeší zejména web SK RVŠ – od předsednictva SK RVŠ a předsedů komisí se 

obdržely náměty pro web. Finalizuje se zadávací dokumentace k výběrovému řízení. Znovu 

připomenula a požádala členy, aby v případě, že mají tipy na nějaké firmy, které by mohly 

web tvořit, poslali kontakt. 

 

PRASK pro Expertní panely: D. Hodulíková za Expertní panel pro umělecké VŠ informovala 

o návrhu uspořádání soutěže pro všechny studenty VŠ na návrh sošky. Ve skupině vytvoří 

pravidla soutěže. Dále informovala, že by chtěli přistoupit ke změně stávající grafiky. M. 

Farník se dotázal, jestli je to časově realizovatelné, na což bylo sděleno, že ano, pokud se 

soutěž vyhlásí nejpozději v červnu.  

 

KVS: Předseda KVS byl z jednání omluven. 

 

LK: Předseda LK byl z jednání omluven.  

  

https://www.esu-online.org/?news=sk-rvs-statement-on-the-elections-of-new-members-of-the-council-of-the-czech-tv
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6. Volba členů výboru CJO 

M. Farník informoval o tom, jak bude probíhat volba Výboru Ceny Jana Opletala (CJO). 

V prvním kroku přivítal stávajícího laureáta CJO M. Zimu a požádal plénum o schválení 

usnesení k nominaci na předsedu Výboru CJO. 

 

Usnesení č. 5: SK RVŠ dává předsedovi SK RVŠ předchozí souhlas ke jmenování Mgr. Bc. 

Michala Zimy předsedou Výboru CJO. 

PRO: 13 PROTI: 1 ZDRŽEL SE: 4 

 

Mgr. Bc. Michal Zima byl oficiálně předsedou SK RVŠ jmenován předsedou Výboru CJO.  

 

Dále se přistoupilo k losování dvou vysokých škol, které nominují do Výboru CJO své 

zástupce. Losování proběhlo pomocí online generátoru náhodných čísel v rozsahu 1-31. 

Každé univerzitě bylo předem přiděleno číslo dle abecedního pořadí (tabulku promítl M. 

Horváth). Losování realizoval předseda Výboru CJO, který sdílel obrazovku všem členům 

pléna. Generátor určil čísla 3 a 16, které odpovídaly univerzitám AVU a UJEP. 

 

Následně M. Farník informoval o výzvě k nominacím osobností z řad VŠ prostředí a 

občanské společnosti a k nominacím z řad členů SK RVŠ. Všechny nominace byly následně 

zaslány plénu na seznámení se s návrhy.  Jako první se šlo hlasovat o osobnostech z řad VŠ 

prostředí. Delegáti měli vybrat dvě osobností ze čtyř nominacích, přičemž každý delegát 

měl dva hlasy. Na základě preferenčních hlasů se vybrali dva zástupci. 

 

Usnesení č. 6: SK RVŠ volí: 

1. PhDr. Dagmar Rýdlová, CSc 

2. prof. Ing. Jiří Drahoš, Dr.  

členy Výboru CJO z řad osobností zastupujících vysokoškolské prostředí. 

 

Dále se hlasovalo o osobnostech z řad občanské společnosti. Delegáti měli vybrat dvě 

osobností z pěti nominací, přičemž každý delegát měl dva hlasy. Na základě preferenčních 

hlasů se vybrali dva zástupci. 

 

Usnesení č. 7: SK RVŠ volí: 

1. Dana Němcová 

2. Martin Lastovička  

členy Výboru CJO z řad osobností zastupujících občanskou společnost. 

 

Poslední hlasování do Výboru CJO bylo o delegátech ze SK RVŠ. Nominace podali dva 

členové D. Solak a E. Hanzlíková. Delegáti tedy vybírali z dvou nominací celkem dva lidi, 
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přičemž každý delegát měl dva hlasy. Oba kandidáti v tajné volbě získali nadpoloviční 

většinu hlasů. 

 

 Usnesení č. 8: SK RVŠ volí: 

1. Emma Hanzlíková 

2. Damir Solak 

členy Výboru CJO z řad členů SK RVŠ. 

 

Předseda se všem poděkoval za proběhlé volby. 

 

7. INFORMACE Z AKADEMICKÝCH OBCÍ 

AAVŠ: Řeší nostrifikační zkoušky, jelikož mnoho studentů, kteří přichází ze zahraničí, musí 

řešit schvalování diplomu ze zahraničního studia přes MŠMT. AAVŠ doufá, že se jim povede 

získat povolení, aby tento proces mohl být interní (obdobně jako na UK) a došlo tak 

k zrychlení tohoto procesu. Řeší také podobu promocí, pravděpodobně budou v hybridní 

formě z důvodu toho, že mají několik studentů v zahraničí.  

 

AMU: Schválili rozpočet pro rok 2021 a Strategický záměr AMU. Aktuálně probíhá 

schvalování rozpočtů a SZ na fakultách. Na Divadelní fakultě AMU bude volený nový AS. AS 

MU se vyjádřil k agendě ohledně nezávislosti Rady ČT. Řeší se získávání nových prostor pro 

AMU a jednotlivé fakulty, přičemž otázka pronájmu prostor školy a celkové financování je 

spojené s plánovaním rozpočtu jednotlivých fakult. Řeší se také akreditace nových 

studijních oborů a přechod do praktické výuky, která byla umožněna od 10. května. 

 

ČVUT: Připravují se na volby rektora, které mají být na podzim. Upravoval se Studijní a 

zkušební řád ČVUT. Na AS se probírá rozpočet pro rok 2021. ČVUT zakoupilo elektronický 

systém pro elektronické volby do AS. Jaderní fakulta ČVUT měla promoce v online formě, 

přes YouTube. Očkování bylo umožněno všem, kteří se podílí na výuce. 

 

ČZU: Probíhá zkouškové období a chystají se na SZZ. Většina zkoušek bude online přes MS 

Teams nebo přes Moodle. 5. května se konala inaugurace nového děkana Fakulty 

tropického zemědělství. Očkování probíhá, kód se rozesílá pouze registrovaným zájemcům 

z akademické obce ČZU. Proběhly volby do AS, které se konaly prezenčně. Na podzim 

proběhne volba kandidáta na jmenování rektorem ČZU. Po několika letech budou mít 

změnu na místě předsedu AS ČZU. 

 

JAMU: Studenti posledních ročníků jsou již ve škole, teoretické předměty v ostatních 

ročních se zatím učí v online formě. Očkování probíhá pro všechny, kteří se podílí na výuce. 
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JU: Výuka probíhá online, v příštím týdnu začíná období zápočtů. Řeší se testování a 

uznávání potvrzení ze zaměstnání i na univerzitě – z důvodu nařízení to však není možné. 

Na AS upravují Jednací řád JU a Volební řád JU. Řeší založení vlastní školy, na zodpovědnost 

to dostala Pedagogická fakulta JU. 

 

MENDELU: Očkují se všichni, kteří se podílí na výuce – univerzita si dělala průzkum, kolik 

zaměstnanců by se nechalo očkovat a vyšlo, že min. 2/3 zaměstnanců o to mají zájem. Na 

AS diskutují k rozpočtu 2021, zatím nebyl předložen. Na podzim proběhne volba kandidáta 

na jmenování rektorem MENDELU a na dvou fakultách proběhnou také děkanské volby. 

Mají novou Etickou komisi MENDELU, která byla ustavena od 1.4.2021. 

 

MUNI: MUNI se žebříčku THE Impact Ranking umístila na 1. místě v ČR v oblasti Kvality 

vzdělávání při naplňování cílů udržitelného rozvoje. Nadále funguje dobrovolnické centrum 

MUNI pomáhá a budou vydávat knihu COVID pozitivně, která bude shrnovat příběhy 

zapojení dobrovolníků a bude motivovat další dobrovolníky, aby se zapojili. S univerzitou 

v Maastrichtu a dalšími světovými univerzitami se chystají zapojit do projektu Age friendly 

universities, co znamená, že budou vstřícní vůči všem věkovým skupinám. 

 

SLU: Fakulta veřejných politik zakládá k 1.7.2021 nové pracoviště – Ústav speciální 

pedagogiky. Na Obchodně-podnikatelské fakultě se změnily podmínky přijímacího řízení do 

oboru Mezinárodní obchod. Na Filozoficko-přírodovědecké fakultě požádali o akreditaci na 

obor Kulturní turismus a tvůrčí fotografie a změnily se podmínky přijímacího řízení do 

bakalářského programu Audiovizuální tvorba. 

 

ŠAVŠ: Zprovoznili plně elektronické odevzdávání závěrečných prací, studenti už nemusí 

nosit žádné papíry na studijní oddělení.  

 

UHK: Na UHK schválili rozpočet pro rok 2021. Dostávají se do finále se zavedením 

elektronických voleb do AS – mají systém z UPOL. V uplynulých měsících pracovali na 

Etickém kodexu UHK, je v něm vyřešená i účast studentů a upraveno, u jakých jednání mají 

být zástupci studentů přítomni.  

 

UJEP: Mají novou Radu pro vnitřní hodnocení UJEP. Očkování se řeší na úrovni fakult. AS 

jednal prezenčně a schválili na něm rozpočet pro rok 2021. 

 

UK: Největším tématem na UK je volba kandidáta na jmenování rektorem, která proběhne 

na podzim. Zatím mají 2 kandidáty. Spousta fakult, zejména těch, které mají anglické 

programy, bojuje s nízkým počtem přihlášek, co ovlivňuje ekonomiku jednotlivých fakult, 

které pak musí upravovat rozpočet. Toto je způsobeno situací v ČR, která měla špatné 

výsledky, co se týče pandemie COVID-19. S ohledem k tomu, že na UK začíná zkouškové až 
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v polovině června a později, tak návrat studentů má na nich významný dopad. Na některých 

fakultách a na centru UK je psychologická poradna, kde jsou nasmlouvaní kliničtí 

psychologové, aby se věnovali studentům. Nově na UK zavedli také nonstop linku, na kterou 

se studenti v případě potřeby mohou obracet.  

 

UPCE: Na UPCE schvalovali změny ve vnitřních předpisech univerzity a některých fakult. 

Schválili rozpočet na rok 2021. Na Dopravní fakultě proběhly elektronické volby, probíhaly 

na systému UPOL. Na podzim je čekají na volby kandidáta na jmenování rektorem. 

Připravují možnost elektronického zápisu do studia, zejména kvůli studentům ze zahraničí 

a kvůli kombinovaným studentům, naráží na to, že ještě nemají elektronické potvrzení o 

studiu. 

 

UPOL: Na UPOL nastoupil nový rektor, který představil svůj tým složen z 8 prorektorů. 

Zvolili nového předsedu AS UPOL a schválili novou metodiku k rozpočtu. Samotný rozpočet 

pro rok 2021 bude předložen až v létě. Připravují se děkanské volby na několika fakultách. 

Očkování probíhá u všech, kteří se podílí na výuce. 

 

VŠB – TUO: 27. dubna 2021 se volil kandidát na jmenování rektorem, byl opět zvolen prof. 

Snášel. SK AS VŠB – TUO zorganizovala debatu s kandidáty na rektora, byli na to pozitivní 

ohlasy. Samotné volby proběhly prezenčně, přenášelo se online. 

 

VŠCHT: Koupili novou budovu v Holešovicích. Na AS budou schvalovat rozpočet pro rok 

2021, výroční zprávy, nový Volební řád AS a Statut VŠCHT, protože vzniklo Projektové 

centrum a Centrum celoživotního vzdělávání, které byly předtím pod jinými institucemi. 

Očkují se všichni, kteří se podílí na výuce.  

 

VUT: Na nejbližším jednání AS VUT se bude schvalovat rozpočet pro rok 2021, toto jednání 

je poslední pro současný AS VUT – od června nastupují nově zvolení členové AS VUT. Očkují 

se všichni, kteří se podílí na výuce, včetně doktorandů. SK AS VUT aktualizovala podmínky 

Interního fondu studentské podpory tak, aby byly ještě víc transparentní. Podpořila se akce 

Záškolovák VUT a nasdílela se petice za nezávislost Rady ČT. Na VUT vytvořili souhrnný 

dokument pro studenty v souvislosti s vládními opatřeními. Osobnosti z VUT si převzali 

ocenění za dlouhodobou prací a boj proti COVID-19. Na Fakultě architektury podpořili 

usnesení za nezávislost Rady ČT. Proběhl online veletrh iKariéra a také Excel@FIT 2021. 

Vědci se zapojili do výzvy „Do práce na kole“ a proběhl také virtuální běžecký souboj 

s MUNI. 

  

ČAD: Připravili draft Příručky pro doktorandy, která by měla ve stručnosti shrnout, jaké jsou 

práva a povinnosti doktorandů, co se dá očekávat od různých institucí, jaké jsou práva a 
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povinnosti školitelů, oborových rad a podobně. Diskuse k této Příručce bude probíhat i na 

úrovni KDS SK RVŠ. 

 

8. RŮZNÉ 

P. Kříž se dotazoval na licence od Microsoft Office na jednotlivých univerzitách, jelikož 

studentům na UJEP bylo sděleno, že na to na univerzitě nejsou peníze. Diskutující členové 

jednohlasně řekli, že s tím na univerzitách nemají problém a vysoké školy to pro studenty 

zakupují bez nejmenších problémů. Většinově mají všichni studenti bez omezení nástroje 

od Microsoft Office a na mnoha univerzitách také nástroje od Google.  

 

M. Farník se závěrem poděkoval všem členům za zasedání. Znovu sdělil, že na výjezdním 

zasedání se bude jednat delší dobu, jelikož budou zasedat všechny komise, skupiny a 

následně plénum a je poměrně široká agenda k jednání. 

 

 

Zapsala:  Ing. Anna Kruljacová, MSc, tajemnice 

Za správnost:   Ing. Michal Farník, předseda 

Bc. Martin Horváth, místopředseda pro organizaci a řízení 


